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De familie Meiberg bestaande uit Alfred,  Ingrid en de zonen 
Jesse (20) en Noah (18) wonen in Wijthmen op de ouderlijke 
boerderij van Alfred. In 1981 stopte de vader van Alfred met 
melken en werden er pinken ingeschaard. Altijd vee van         
iemand anders in de wei gaf de jonge Alfred geen voldoening 
en zo werd er uitgekeken naar vleesvee. ”Ik kwam net van de 
Middelbare Landbouwschool en wilde aan de slag,” geeft     
Alfred aan. Eerst van alle kruislingen maar na 2 à 3 jaar werd 
er overgeschakeld naar Blondes. ”Hier in de buurt zaten nogal 
wat boeren met Blondes en dat ras trok me enorm. Het grote 
statige vond ik opvallend aan de dieren. Bij Roel van de Berg 
in IJsselmuiden hebben we onze eerste vier dieren gekocht,” 
verklaart Meiberg. De eerste 15 jaar vormde Alfred een       
maatschap met zijn broer Jos. ”We hadden toen zo’n 30      
moederdieren en ik werkte bij een loonwerker.” 

Stal
Het huidige boerenbedrijf heeft de beschikking over 18ha    
cultuurland in eigendom. Voor de maisteelt wordt hiervan 3ha 
gebruikt, 5½ ha grasland ligt op afstand en 12½ ha grasland 
ligt rondom de stal bij huis. ”We kunnen de Blondes dan ook 
het jaar rond thuis weiden en zo altijd gemakkelijk binnen     
laten komen,” geeft Alfred aan. Van het Overijssels Landschap 
wordt daarnaast 25ha natuurland gepacht. Dit gebied heet 
Soeslo en ligt niet ver van de boerderij. Voor het beheer en 

onderhoud van het land worden o.a. ongeveer 20 koeien inge-
zet. Voornamelijk roodbonten. 
De huisvesting van de Blondes is door de jaren heen aanzien-
lijk aangepast. In 2005 is de bestaande schuur van 12 x 36m 
vernieuwd. Voorheen was het een volledige aanbindstal maar 
inmiddels zijn er strohokken gemaakt, boxen met roosters en 
nog een gedeelte om dieren vast te zetten. In 2011 is er een 

volledig nieuwe potstal gebouwd van 22 x 36m en met veel 
inhoud. ”Deze stal bevalt ons erg goed,” legt Meiberg uit.  
Achter de vernieuwde voerhekken van Jourdain is een vlakke 
betonvloer van 5m welke is opgeruwd zodat de dieren niet 
wegglijden. Aansluitend  is een lichte helling over 2m om een 
mooie overgang naar de pot te creëren. ”Dit hebben we ook 
gedaan zodat de dieren veilig zonder veel hoogteverschil of 
trapjes naar de grote gestrooide pot kunnen. We vinden het 
uitmesten zo ook makkelijker. Voor het instrooien van de pot 
wordt een stroblazer gebruikt. In 2014  is er naast de bestaande 
stal nog een grote loods gebouwd van 50 x 12m. Deze loods 
wordt gebruikt voor opslag en is de machineberging van     
Meiberg Groen.
Het grote verschil tussen de oude aanbindstal en de huidige 
potstal vindt Meiberg het gemak van afkalven en sinds deze 
stal kennen we geen draaiing van de baarmoeder meer. Nu     
de koeien meer beweging hebben gaat het afkalven nog       
eenvoudiger.

Veestapel
”Het belangrijkste voor mij is dat ik een veestapel heb waar ik 
makkelijk mee kan werken. Toen ik de schoolperiode had      
afgesloten was het mijn vader en mijn broer Jos die er voor 
zorgde dat ik buiten de deur kon gaan werken en toch koeien 
kon houden. Mijn vader was er altijd op de boerderij en heeft 

heel lang het werk volgehouden. Zo konden we een Blonde-
veestapel opbouwen en Meiberg Groen ontwikkelen. In het 
begin heb je namelijk nog geen geld om een kruiwagen te     
kopen,” geeft Alfred maar aan.
Op dit moment zijn er totaal zo’n 60 Blondes inclusief jongvee 
en tussen de 30 en 40 pinken, voornamelijk Limousin of   
Blondes, die gestald en enkele maanden gevoerd worden voor 
de Vleesvee Integratie Twente. Ze staan er op voergeld en het 
afmesten wordt op een ander bedrijf verder door de VIT          
gedaan. ”Hierdoor heb ik veel contact met René Zandbelt van 
de Vleesvee Integratie Twente en hun manier van werken      
bevalt ons erg goed. Het is prettig samenwerken met zo’n 
vaste partner,” legt Alfred uit. Ook de afzet van de broutards 
en vrouwelijke dieren loopt via René Zandbelt. Er worden zelf 
geen dieren afgemest. 

Met het werk van het Groenbedrijf waar inmiddels een aantal 
mensen in loondienst werken is het druk. Vanwege deze werk-
zaamheden is er altijd al gekozen voor een fokstier in de kudde 
en wordt er niet geïnsemineerd. ”Een goede stier in de koppel 
is voor mij dan ook een must en daar bezuinig ik niet op,” 
verklaart Meiberg de laatste keuze voor een stier van het       
opfokstation in Laren. Dat sommige veehouders niet willen 
investeren in een goede stier kan de fokker uit Wijthmen niet 
begrijpen. ”Je gebruikt zo’n stier toch maximaal drie jaar en 
met de verkoop van goede broutards heb je de kosten zo terug-
verdiend. Het eerste waar ik op let bij aankoop is het exterieur 
van de stier. De afstamming vind ik minder belangrijk. Op de 
BAC veiling in september afgelopen jaar viel het oog op        
BAC Westerstreek Urban AV86. Een zoon van BAC Playboy 
van de Woeste Hoeve uit de excellente Westerstreek Pauline. 
Urban is gefokt bij de familie van de Streek in Oldebroek. 
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Bedrijfsverslag Alfred Meiberg

Blondes voor economisch en makkelijk werken
Tekst Fredie van Dijk, Foto’s Theo Janssen 

Voor Alfred Meiberg is de combinatie van de 
twee verschillende takken binnen zijn bedrijf 
de ideale combinatie. Naast het Blonde 
d’Aquitaine fokbedrijf bestiert hij samen met 
zijn vrouw Ingrid het groenbedrijf Meiberg 
Groen. Een makkelijk te managen veestapel 
waar jaarlijks zo’n 25 kalveren worden              
geboren maken dat mogelijk.
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BAC Westerstreek Urban

Alfred, Ingrid met zoon Noah

”Een goede stier in de 
koppel is een must”

Sterke 11-jarige koe
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Alfred: ”De stier stond me direct  aan met zijn lengte en goede 
rug.” Westerstreek Urban bracht het uiteindelijk tot veiling-
topper en verhuisde na de veiling in september naar de stal in 
Wijthem. ”Tot nu toe zijn we er erg tevreden over. Hij             
ontwikkelt zich goed en heeft een heel prettig karakter. Over 
een tijdje mag hij bij de kudde en dan kan hij zich gaan be-
wijzen,” merkt Alfred op.
De stier welke voor Urban is gebruikt is BAC Ossie van de 
Woeste Hoeve AV88. Ossie is een zoon van Imperial      
v.Flamenco uit Gaby v.Cauet Roz en gefokt bij Johan Schilder 
in Hoogwoud. Het was Poliste/Velthuis die de stier op de      
veiling in september 2019 kochten en daarna meerdere jaren 
hebben ingezet in hun fokkerij. Ook is Meiberg zeer tevreden 
over de nafok van BAC Ossie van de Woeste Hoeve. ”De     
kalveren zijn hier makkelijk geboren en hebben een erg goed 
karakter en daarbij zit er veel ontwikkeling in. Soms hebben ze 
een wat steil achterbeen. Ook de stier zelf was super mak,” 
benadrukt Alfred. 

Zoals al genoemd staat voorop dat de veestapel makkelijk       
te managen moet zijn. Met de weide percelen rondom de       
boerderij en de ruime potstal met voerhekken kunnen de    
koeien makkelijk naar binnen als dat nodig is. De kalveren 
kunnen dan apart binnen brok opnemen. Het streven is het 
afkalfseizoen in de periode tussen  januari en maart te hebben. 
Alfred: ”In die periode heb ik zelf het minste ander werk en de 
kalveren kunnen in die periode snel naar buiten wat ik             
belangrijk voor de gezondheid vind.” Verder is er sinds twee 
jaar meer op karakter geselecteerd. De lastige koeien zijn     
vertrokken wordt aangegeven. In de nabije toekomst willen we 
de fokkerijregistratie van de koeien ook weer beter oppakken. 
Zoon Noah is erg geïnteresseerd in de fokkerij en wil dan ook 
graag met de Blondes verder. Op dit moment volgt Noah de 
opleiding veehouderij op het Landstede in Raalte. 

Om verzekerd te zijn dat de Blondes voldoende mineralen   
binnenkrijgen wordt er tweemaal per jaar een mineralen bolus 
ingegeven en dat bevalt de fokker goed. Alfred: ” We voeren 
geen krachtvoer. Wel natuurhooi van het gebied dat we van 
het Overijssels Landschap pachten en goed kuilgras van de 
percelen die we in eigendom hebben. Het zal wel toeval zijn 
maar we hebben eens een jaar geen bolussen ingegeven en 
daarna hadden we minder vitale kalveren.”

Complete verhaal
”Zoals we hier boeren vind ik dat redelijk extensief. Onze 
vaarzen kalven op driejarige leeftijd en dat hoeft voor mij niet 
eerder. Ze zijn dan voldoende ontwikkeld. De koeien blijven 
hier ook zo lang mogelijk op het bedrijf en zijn bij afvoer vaak 
ruim ouder dan 10 tot 12 jaar. De kalveren worden natuurlijk 
geboren en de koe brengt haar eigen kalf groot inclusief       
weidegang en toch zeker een half jaar het kalf bij de koe. Dit is 
toch het plaatje wat de buitenwacht wil zien en horen. Zelf als 
boer moeten we er ook wat aan doen en dit veel meer laten 
horen is mijn mening. In de tijd dat ik op de Landbouwschool 
zat moest ik een spreekbeurt houden. Het was 1988. Mijn     
verhaal ging over het aantal gve’s per ha en mijn stelling was 
dat je voldoende grond bij je dieren moest hebben om te    
kunnen blijven boeren. Ze namen me toen niet helemaal       
serieus maar ik ben nog steeds dezelfde mening toegedaan,” 
maakt Meiberg duidelijk. ”Ik had trouwens wel een 9 voor de 
spreekbeurt,” voegt Alfred met een knipoog toe.
Ingrid houdt zich naast het voeren en andere voorkomende 
werkzaamheden op de boerderij ook bezig met de                            
administratieve kant van het bedrijf. 

Met name van Meiberg Groen dat sinds 2000 bestaat. Het 
werk omvat o.a. onderhoud van het groen voor diverse             
gemeentes en scholen maar ook het onderhoud en aanleggen 
van sportvelden. Alfred: ”Sinds vijf jaar zijn we verantwoor-
delijk voor de grasmat van het stadion van PEC Zwolle. Zo’n 
grasmat krijgt drie maal per seizoen een strenge graskeuring 
uitgevoerd door de KNVB. Al deze keuringen zijn met goed 
resultaat gehaald en dat levert de club een aanzienlijk bedrag 
op per jaar als vergoeding. Daar zijn we best trots op.”

Stamboek
”Wat was het een mooie dag die viering van het jubileum van 
het stamboek een paar jaar geleden. We hebben met ons allen 
inclusief mijn vader ontzettend genoten daar op het bedrijf van 
Rob Reinders in Raalte. Het was meer een soort familiedag 
voor al de Blondeleden en ook zoveel jeugd was er bij. Mooi 
weer om lekker buiten te zitten en eten en drinken voor            

iedereen en veel te zien op het bedrijf. Dat zou toch vaker  
georganiseerd moeten worden zoiets,” laat Alfred enthousiast 
weten. Sinds 1993 is Meiberg al lid van het Blondestamboek 
en toont met enige trots de inmiddels ingelijste oorkonde die in 
2018 is uitgereikt bij het 25-jarig lidmaatschap. 

Ik hoop dat het stamboek activiteiten blijft organiseren. Op de 
keuringen zie je toch ook jonge mensen en deze doelgroep 
moeten we blijven motiveren en enthousiast maken. We     
moeten ons met z’n allen niet gek laten maken en gewoon met 
ideeën komen. Elk jaar een jubileumfeest is teveel van het 
goede maar een soort netwerkdag zou in mijn visie prima    
kunnen en met de Blonde d’Aquitaine hebben we voor de    
toekomst mogelijkheden genoeg,” besluit Alfred Meiberg.

Noah aan het werk met de stroblazer

Een licht helling over 2 meter om een mooie overgang 
naar de pot te creëren

”Met de Blonde d’Aquitiane 
hebben we voor 

de toekomst 
mogelijkheden genoeg”
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De koeien blijven hier ook 
zo lang mogelijk op het bedrijf


